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PROTOKOLL vid ordinarie ÅRSMÖTE Instölid ekonomisk förening  

Lördagen den 17 juni 2017 klockan 11.00 

 

Plats:   Nedanför Brunnsberget  

Närvarande:  Representanter för 31 fastigheter, närvarolista bifogas     

 

    

§ 1 Till ordförande för mötet valdes Christian Ewert och till protokollförare för mötet 

valdes Birgitta Eeg-Olofsson. Christian informerade att ordinarie ordförande Johan 

Rafstedt av personliga skäl valt att avgå från styrelsen i början av 2017, varefter 

Christian som vice ordförande ersatt honom. 

 

§ 2 Röstlängden godkändes och närvarolista upprättades. 

 

§ 3 Henrik Zetterberg och Thomas Lundström valdes till justerare. 

 

§ 4 Frågan om stämman blivit utlyst i behörig ordning besvarades enhälligt med ja.   

   

§ 5 Dagordningen godkändes efter att §16 i dagordningen angående det nya arrendeavtalet 

med S13 avseende vår hamn flyttats upp som §10 före budgeten.   

 

§ 6  Föreningens årsredovisning hade utskickats till alla före mötet. Ingen hade några 

frågor. Revisionsberättelsen upplästes av revisor Anne Rosengren. 

 

§ 7 Stämman fastställde resultat- och balansräkningen.  

 

§ 8 Stämman beslutade enhälligt om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna. 

 

§ 9 Stämman beslutade att inga arvoden utgår till styrelseledamöterna och revisorerna. 

Stämman beslutade att styrelsen kan samlas till en gemensam måltid för max 6000 kr. 

 

§ 10 Angående nytt arrendeavtal med S13 avseende vår hamn. Rolf Almlund redogjorde 

för styrelsens beslut om arrendeavtal och den komplicerade historien bakom avtalet. 

Årsstämman beslöt enhälligt att tillstyrka arrendeavtalet. Se bilaga. 

 

§ 11 Budgeten godkändes enhälligt. 

 

§ 12 Medlemsavgift och driftsavgift för kommande verksamhetsår. Styrelsen föreslår 

följande utdebiteringar. 

1. Årsavgift höjs med 500 kr till 2500 kr.  
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2. Båtplats- och bryggavgiften höjs med 500 kronor till 1300 kr. 

3. Avgift vid frånvaro på arbetsdag oförändrat 350 kronor. 

Beloppen avser år 2017-18. Stämman fastställde dessa belopp.  

 

§ 13 Rolf Almlund valdes till ny ordförande, Ulrika Hammarberg till ny sekreterare, Anna 

Carlsson till ny kassör och Kent Dahllöf valdes till ny suppleant. Christian Ewert 

omvaldes som ledamot. Styrelsen har härefter följande sammansättning: 

 

Rolf Almlund  ordförande  2017-19 

Ulrika Hammarberg  sekreterare  2017-19 

Anna Carlsson  kassör   2017-19 

Christian Ewert  ledamot  2017-19 

Henry Wadheden  ledamot  2016-18 

Jan Tivenius   ledamot  2016-18 

Dag Henrekson  suppleant  2016-18 

Kent Dahllöf   suppleant  2017-19 

 

§ 14 Val av revisorer och suppleant: Johan Rafstedt och Elisabeth Dahllöf valdes till 

revisorer och Patrik Olson till revisorssuppleant. 

 

§ 15 Val av valkommitté: Omval av Sven Boethius och Thomas Lundström och nyval av 

Anne  Rosengren. 

 

§ 16 Val av ledamöter till kommittéer: 

 

Väg (oförändrad): 

Magnus Paulsson (sammankallande) 

Anders Hermansson 

Roland Lindgren 

 

Vatten (oförändrad): 

Rune Funke (sammankallande) 

Thomas Åkerström 

Anders Angsås 

 

Miljö: 

Henrik Zetterberg (sammankallande) 

Anders Bergström 

Lennart Kron, nyval 

Roland Mohlin, nyval 

 

Bad&Brygg (oförändrad): 

Jonas Landén (sammankallande) 

Per-Olof Liedberg 

Christian Varlet 

Henry Wadheden 

 

Fritid: 

Ulf Hammarberg (sammankallande) 

Kerstin Paulsson 

Lars Pedersen, nyval 

Daniel Kindblad, nyval 
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§ 17 Övriga frågor 

• Christian Ewert informerade om att styrelsen beslutat byta koden till brandstolpen samt att 

förutom räddningstjänsten endast ordförande och vägkommitténs sammankallande har 

tillgång till koden. Bakgrunden är att brandstolpen nere vid vändplatsen endast får tas bort i 

akuta situationer. Idag körs dock uppenbarligen en hel del transporter (även tunga) den 

vägen, vilket vare sig den eller tillfartsvägen över ängen, som delvis bekostats av andra än 

vår förening är byggd för, dvs. vägarna kan förstöras och vi kan bli skadeståndsskyldiga. 

• Christian Ewert informerade om styrelsebeslut angående förtydligade regler vid trädfällning 

på vår ekonomiska förenings gemensamma mark. Det åligger den som vill fälla träd på 

föreningens gemensamma mark att inhämta alla berörda grannars skriftliga tillstånd. 

Berörda är alla grannar som från sin tomt kan se det träd som önskas fällas. Styrelsen är 

ansvarig för föreningens gemensamma mark, varför den som vill fälla trädet därefter 

behöver skriftligt godkännande även från minst två styrelsemedlemmar. Det som uppenbart 

är bara sly kan röjas utan särskilt tillstånd. 

• Stämman beslutade att styrelsen ska ta in en skogskonsult för att besiktiga våra marker för 

rådgivning och för att klargöra vilka träd som har särskilt skydd (=får ej tas ner). 

• Thomas Lundström informerade att en medlem bett honom framföra önskemål om att när 

någon beslutat sälja sin fastighet meddelar hen detta till föreningens medlemmar via e-post.. 

 

§ 18 Mötet avslutades och årsmötet för den numera vilande Instölid Ideella Förening tog vid. 

 

 

 

Christian Ewert  Birgitta Eeg-Olofsson 

Vice ordförande  sekreterare 

 

 

Justeras: 

 

 

Henrik Zetterberg  Thomas Lundström   

   


